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Vraag 

De PvdA pro Texel heeft me gevraagd u het volgende voor te leggen n.a.v. het 
persbericht Reddingsplan voor de historische scheepwrakken in de Waddenzee: 
 
Op 9 november 2023 heeft de gemeenteraad van Texel een motie van de PvdA pro 
Texel en GroenLinks Texel met als titel ‘Red ons maritiem erfgoed!’ unaniem 
aangenomen. 

 
We begrijpen uit het bericht dat u op 4 juli (zie bijlage) aan de redacties heeft 
gestuurd, met de raad in cc, dat de unaniem aangenomen motie van de 
gemeenteraad is uitgevoerd: er is met de Kopgemeenten een brief aan minister 
Bruins gestuurd. We danken de organisatie voor het werk dat tot de brief heeft 
mogen leiden, uiteraard, maar we missen in bericht & brief dat het de gemeenteraad 
van Texel is geweest die dit geïnitieerd heeft. 
 
Vragen PvdA pro Texel: 

1. Het initiatief voor de brief, de zorg voor ons maritiem erfgoed, ligt bij de 
gemeenteraad. Daar lezen we in uw persbericht niets over terug. Waarom is 
ervoor gekozen om dat start-signaal van de gemeenteraad in de communicatie 
geheel weg te laten? 

2. Bent u met ons eens dat het van goede politiek-bestuurlijke verhoudingen 
getuigt, als in de berichtgeving vanuit de gemeente - daar waar het een initiatief 
van de gemeenteraad betreft - dat ook expliciet benoemd wordt? 

3. Kunt u communicatie over uitvoering van moties voortaan rechtstreeks aan de 
gemeenteraad versturen en niet als cc bij een persbericht? (Bijvoorbeeld juist 
andersom: de media in cc, terwijl u de gemeenteraad informeert over – in dit 
geval - de uitvoering van een door de gemeenteraad aangenomen motie).  

 

 

Antwoord 

Ad. 1 bij de uitwerking van de motie hebben we ons gericht op de inhoud. We zijn blij 

met het resultaat dat we de drie gemeentes op een lijn hebben kunnen krijgen. 

Natuurlijk is daar bij partners gemeld dat het om een door de Raad aangenomen motie 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.texel.nl%2Factueel%2Freddingsplan-voor-de-historische-scheepwrakken-in-de-waddenzee%2F&data=05%7C02%7Cgriffie%40texel.nl%7C116bc0b8eb9b44a8254208dc9d0012cd%7C0d67f5b7067c4929956c9614de5a5af7%7C0%7C0%7C638557871509679416%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=H0IQNKW7kKQOuCd%2BC9s72X472lg1B%2Fi3EqeiITprGeM%3D&reserved=0
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gaat. We zijn nu bezig om opnieuw aandacht te vragen voor de brief bij de nieuwe 

bewindspersonen. Bij het uitwerken van de motie opstellen van de brief zijn we er van 

uitgegaan dat het voor de ontvanger niet uitmaakt welk onderdeel van de gemeente 

Texel initiatief nam, het gaat toch om het Reddingsplan. 

 

Ad. 2 en 3 

De voorkeursvolgorde van verzending is duidelijk en staat volgens ons los van goede 

bestuurlijke verhoudingen.  
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